
Vážený,

 

Za vyvěšování  106 zodpovídám já. Nechápu, kde berete tu odvahu někoho z mých kolegů 
obviňovat z antidatování. U obecních stránek stačí nezaškrtnout políčko, kam chcete zařadit 
příspěvek, což se mi bohužel teď stalo. Z tohoto důvodu odpověď byla vyvěšena pozdě. Rozhodně 
nešlo o žádné záměrné antidatování.  Myslím, že nikdo nejsme neomylný, dokonce ani Vy, sama 
jsem měla několikrát možnost si všimnout. Rozhodně by mě ale nenapadlo na to upozorňovat tak 
hrubým a nevhodným chováním, jak činíte Vy.

 

Ač jsem myslela, že se nebudu muset vyjadřovat k tomu, co píšete, musím dodat alespoň jedno. 

Pokud obviňujete OÚ z nečinnosti, dovolte, abych Vám připomněla, že Vy sám nejste ani schopný 
si za mnou dojít na OÚ, projekt si půjčit. Ušetřilo by to práci jistě i Vám, ale především i mně. 
Sama jsem Vám říkala i osobně, že bych Vám dokument ráda poskytla k nahlédnutí. 

 

To, že Vy máte osobní problém s místostarostou Jiřím Kubištou, není moje věc, dokonce ani pana 
starosty. Je ale minimálně smutné, že to odnášíme všichni, včetně celého zastupitelstva. Možná by 
nebylo od věci konečně začít respektovat výsledky voleb z roku 2018, začít jednat společně, a 
rozhodně ne způsobem, který jste uplatňoval doposud. 

 

S úctou a pozdravem

K. Bužová


